

Love, Light & Laughter

Light

黃巴士
Yellow Bus

訂閱表格 SUBSCRIPTION FORM

光耀人生! Bring Light to life!

\$0書價訂閱《黃巴士Light》一年十二期只需手續費\$150 Annual subscription of 12 issues at \$0 + Postal fee \$150

請填妥訂閱表格，連同支票或銀行存款收據正本寄往香港黃竹坑道65號志昌行中心25樓B室《黃巴士Light》發行部收。

Please fill in the subscription form and send it with a cheque or the original copy of the bank slip to Yellow Bus Light Subscription Department, 25B Gee Chang Hong Centre, 65 Wong Chuk Hang Road, Hong Kong.



我想 I want to 訂閱 subscribe 續訂 renew my subscription for 一年十二期《黃巴士Light》12 issues of Yellow Bus Light.

訂戶編號 (如有) Subscription number (if available) _____

姓名 Name _____ 出生日期 (日 / 月 / 年) Birth date (dd/mm/yy) _____ 性別 Gender _____

地址 Address _____

電話 Telephone number (日間 Day) _____ (夜間 Night) _____ 電郵地址 E-mail _____

付款方法 (請用英文填寫) Payment method

付款人姓名 Name _____ 地址 Address _____

電話 Telephone number (日間 Day) _____ (夜間 Night) _____

請以 選擇A或B Please A or B

A. 現附上劃線支票HK\$ _____。 A cheque of HK\$ _____ is enclosed.

支票抬頭 Cheque payable to: Seedland International Limited

銀行名稱 Bank _____ 支票號碼 Cheque number _____

B. 本人已將現金 HK\$ _____ 存入 Seedland International Limited 恆生銀行戶口，號碼239-251325-001，現把銀行存款收據 (只接受正本) 連同訂閱表格一併寄回。

An amount of HK\$ _____ has been banked into the Hang Seng Bank account of Seedland International Limited (number: 239-251325-001). Please find enclosed the original copy of the bank slip for your record.

簽名 Signature _____

日期 Date _____

你想成為《黃巴士Light》家長會會員嗎? 如果你的答案是「想」，我們會為你登記，並寄上會員卡。
Do you want to become a member of the Yellow Bus Light Parents' Club?
If so, we will register for you and send you a membership card. 想 Yes 不想 No

你想為你的小朋友訂閱《黃巴士》兒童生活雜誌嗎? 如果你的答案是「想」，我們會為你寄上訂閱表格。
Do you want to subscribe to Yellow Bus magazine for your child? If so, we will send you a subscription form. 想 Yes 不想 No

查詢電話 Enquiry hotline : 3583 3100 傳真 Fax : 3583 1331

地址 : 香港黃竹坑道65號志昌行中心25樓B室一口田有限公司

Address: Seedland International Limited, 25B Gee Chang Hong Centre, 65 Wong Chuk Hang Road, Hong Kong.

我們將透過閣下提供的聯絡方式推廣《黃巴士》及其合作伙伴、廣告客戶及慈善團體的最新優惠。若閣下不欲接收有關資訊，可從上述途徑通知我們。
We would use the ways of contact you provided to promote the latest discounts of our company as well as the partners, advertiser, charity associations and non-governmental organizations working with us. If you do not wish to receive the said information, you may send us your request by above ways.